
BRM.0012.4.11.2013 
 

          

Protokół nr 52/2014 
 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 18 września 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 14
00

, zakończyło się o godz.15
10

. 
 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, Pan Maciej Szota, 

który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2014 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji (za - 4). 
 

Ad. 1      Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za  

I półrocze 2014 r. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia 

Przedstawiła: 

- Informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2014 r., 

- Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za  

I półrocze 2014 r., 

- Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej  

w Inowrocławiu za I półrocze 2014 r., 

- Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2014 r. 

Ponadto poinformowała członków Komisji, iż Regionalna Izba 

Obrachunkowa wydała pozytywną opinię na temat ww. informacji.  

 

Informacje wraz z opinią RIO stanowią załącznik do protokołu sesji Rady 

Miejskiej z 22 września 2014 r. 
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Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Chciałbym dodać, że pozostałe Komisje branżowe pozytywnie zaopiniowały 

przedstawione informacje. 

Otwieram dyskusję. 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

W związku z tym, że członkowie Komisji wyrazili wolę przegłosowania 

wszystkich informacji razem, przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem: 

- Informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2014 r., 

- Informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za  

I półrocze 2014 r., 

- Informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej  

w Inowrocławiu za I półrocze 2014 r., 

- Informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2014 r.? 
 

jednogłośnie (4 radnych za) 
 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

Ad. 2     Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

1)  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2014 wraz z uzasadnieniem i załącznikami. 

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  

Czy są pytania. Nie widzę.  

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na 

rok 2014.? 

jednogłośnie (4 radnych za) 
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2)  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2014-2028 wraz  

z uzasadnieniem i załącznikami. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

3)  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie upamiętnienia prof. dr hab. Aleksandry 

Cofty-Broniewskiej wraz z załącznikiem i  uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są pytania? 

Nie widzę przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

 

jednogłośnie (4 radnych za) 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

4)  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na  

2014 r. planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na 

które dofinansowanie jest przyznawane wraz z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są pytania? 

Nie widzę przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

 

jednogłośnie (4 radnych za) 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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5)  
 

Aleksandra Dolińska –Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gosp. 

i Funduszy Europejskich 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania w 

2014 r. dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru wraz  

z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są jeszcze inne pytania? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie  

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

6)  
 

Aleksandra Dolińska –Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gosp. 

i Funduszy Europejskich 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta 

Inowrocławia do 2020 roku wraz z załącznikami i  uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Czy są jeszcze inne pytania? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie  

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ad.3     Sprawy bieżące. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  

Proponuję, aby Komisja złożyła wniosek o zwiększenie w budżecie Miasta 

Inowrocławia na 2015 r. środków  do kwoty 12000 zł.  na funkcjonowanie 

Młodzieżowej Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

 Maciej Szota – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Kto z Państwa jest za przyjęciem zgłoszonego wniosku? 
 

jednogłośnie (4 radnych za) 

 

Wniosek został przyjęty i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Czy w tym punkcie są jeszcze sprawy do omówienia.  

Nie ma.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

 

 

 

 

  

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Maciej Szota 

 
 

Protokółowała 
 

Katarzyna Marciniak 


